
 

 

Michał Paderewski okręg 1 miejsce 7. 

Od urodzenia tj. od 1981r mieszkaniec Rembertowa – osiedla Kawęczyn. Jestem już trzecim 
pokoleniem na naszym osiedlu, tu chodziłem do szkoły podstawowej i tu uczą się moje dzieci. 

Zależy mi bardzo na rozwoju naszego osiedla i zapewnieniu mieszkańcom komfortowych warunków 
życia. 

Przez dwa lata działałem w Radzie Rodziców naszej perełki, czyli Ogólnokształcącej Szkoły Muzycznej 
(Zespół Szkół 74: SP nr 254 i Ogólnokształcąca Szkoła Muzyczna I stopnia) przy ulicy Niepołomickiej. 
Ten okres pokazał mi jak bardzo zmieniła się szkoła od czasu mojego dzieciństwa, oraz jak dobrze 
współpracują rodzice, nauczyciele oraz dyrekcja dla dobra naszych dzieci. Dołożę wszelkich starań 
aby szkoła rozwijała się dalej – a obecna rozbudowa na pewno przyniesie nowe wyzwania. 

Przez cztery lata, w kadencji 2020-2024 byłem członkiem Rady Osiedla Kawęczyn-Wygoda, gdzie 
przede wszystkim staram się zwrócić uwagę na problem przebudowy i napraw nawierzchni ulic na 
naszym osiedlu. W dalszym ciągu jestem w stałym kontakcie z naszym Urzędem Dzielnica Rembertów 
m.st. Warszawy w tych sprawach. Dodatkowo kontaktuję się z MPWiK w sprawie wymiany 
infrastruktury wodociągowej na odcinkach ulic, gdzie dochodzi do częstych awarii. 



Z wykształcenia jestem informatykiem. Zawodowo zajmuję się informatyką i telekomunikacją. 
Prowadzę duże projekty i od ponad 20 lat pracuję oraz współpracuję z międzynarodową korporacją 
gdzie nauczyłem się wysokich standardów zarządzania tak potrzebnych naszej dzielnicy. 

Chcę Lepszego Rembertowa dla mieszkańców mojego osiedla jak również całej naszej Dzielnicy. 


